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Arupärimine Tartu linna koolide investeeringute kohta 
 
Hiljuti hariduskomisjonis tekkinud arutelu tulemusena palun anda volikogule ülevaade Tartu 

linna koolide investeeringute kava loogika ja seniste linna investeeringute kohta koolidesse.  

Järjest tõsisemaks probleemiks on muutumas eesti keelsete põhikoolide olukord 

Annelinnas, kus elab 1/4 Tartu elanikkonnast. Annelinna eestikeelsete koolide 

renoveerimise edasilükkamine veel 8+ aastaks tõstab väga kõrgeks ohu, et eestikeelsed 

pered lahkuvad sellest piirkonnast.  

Palun täpsustada järgmisi aspekte: 

 

1. Millistest kriteeriumitest lähtuvalt reastatakse koolid investeeringute kavas?  

2. Miks Veeriku kool, mis on nõukogude perioodil kõige hilisem valminud koolihoone ja 

9 aastat noorem koolihoone kui nt Hansa kool, on investeeringute plaanis eespool 

Hansa kooli? 

3. Millise arengusuuna on sellise koolide renoveerimise järjestusega valinud linn 

Annelinnale ja millised ohte see endaga tulevikus kaasa võib tuua? 

4. Palun ülevaadet sellest, millistesse koolidesse ja millesse täpsemalt on linn 

investeerinud oma vahendeid selle sajandi jooksul. Palun ülevaadet pingeeras 

arvestades koolide vanust ja sinna tehtud investeeringuid. Palun ülevaates hoia lahus 

raha, mis on linn investeerinud mingi teise initsiatiivi alusel kui otsene sihipärane 

koolide keskkonna parandamine (ehk palun esitada nt kaasava eelarve, riiklikud või 

Riigikogu toetused või välisprojektidega seotud rahastus eraldi veerus).  

5. Kas linnal on plaan töötada välja ka mingi tugipakett remonditööde jaoks koolidele, 

mille renoveerimine on lükatud 8-15 aasta kaugusele. 

 

 

Soovime nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  
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